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Készült: Nagyatád Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. február 11. 

napján tartott soron kívüli üléséről, hangfelvételről. 
 
Jelen vannak: Ormai István polgármester, Boros Bálint, Melles Zoltán, Dr. Orbán Csaba, 

Sasvári Tamás és Simonovics Józsefné képviselők 
 
Távol maradt: Dr. Ludas László alpolgármester, Kárpáti László alpolgármester és 

Czimbalek József képviselő jelezték, hogy más elfoglaltságuk miatt nem 
tudnak az ülésen részt venni; Dr. Novák János, Melsin Valentin, Rácz 
Ferenc  

 
Meghívottak: Dr. Kovács Ildikó jegyző, Dr. Nagy Vera aljegyző, Dr. Pacári Judit 

jogtanácsos, Vargáné Szüts Katalin és Svégel Gábor irodavezetők, Haris 
László (Nagyatádi Városi Televízió) 

 
Ormai István polgármester köszönti a megjelenteket, a VTV nézőit, a nagyatádiakat.  
Megállapítja, hogy a képviselő-testület – 6 fővel – határozatképes, az ülést megnyitja.  
 
Javasolja, hogy a mai ülés jegyzőkönyvének hitelesítői Boros Bálint és Simonovics Józsefné 
képviselők legyenek. 
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó javaslatot egyhangú – 6 igen – 
szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
43/2013. (II. 11.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2013. február 11-i soron 
kívüli ülés jegyzőkönyvének hitelesítőiül Boros Bálint és Simonovics Józsefné 
képviselőket választja. 
 
Ormai István polgármester a meghívóban szereplő napirend tárgyalását javasolja a képviselő-
testületnek azzal, hogy a 2. napirendi pontként vegyék fel az „Egyebek” napirendet.  
 
A képviselő-testület a napirendi javaslatot egyhangú – 6 igen – szavazattal elfogadja, és a 
következő határozatot hozza: 
 
44/2013. (II. 11.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendek tárgyalására 
vonatkozó javaslatot elfogadja és az alábbi napirendeket tárgyalja: 
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1.) Előterjesztés „A nagyatádi Városháza épületének energetikai fejlesztése 
megújuló energiaforrás hasznosítással kombinálva” című Európai Uniós 
pályázat benyújtásáról 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

2.) Egyebek 
 
Napirendek tárgyalása: 
 
1.) Előterjesztés „A nagyatádi Városháza épületének energetikai fejlesztése megújuló 

energiaforrás hasznosítással kombinálva” című Európai Uniós pályázat 
benyújtásáról 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

Ormai István polgármester: 
Röviden ismerteti az előterjesztés tartalmát.  
 
Kérdések: 
 
Boros Bálint képviselő, az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság alelnöke: 
Mikorra várható a pályázat elbírálása? Melyik év költségvetését fogja terhelni az önrész 
kifizetése?  
 
Ormai István polgármester: 
Várhatóan 3 hónap a bírálati idő, de pontos dátumot nem tud mondani. A megvalósításhoz 24 
hónap áll rendelkezésükre. Terveik szerint a 2013-as és 2014-es évben megosztva fog az 
önrész bekerülni a költségvetésükbe. A megvalósítás is ezt a két évet fogja érinteni, tehát a 
befejezés 2014-ben fog történni.  
 
Sasvári Tamás képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke: 
Sikeres pályázat esetén ki biztosítja a támogatási előleget? A táblázat „Megnevezés” 
oszlopában szerepel, hogy „Energetikai tanulmány (2.000.000,-)”, a „Nettó (Ft)” oszlopban  
pedig 6,5 millió Ft. Mit takar ez a szám? 
 
Ormai István polgármester: 
Az előleget a finanszírozó, azaz Energiahivatal biztosítja a támogatásból. Megkéri Svégel 
Gábor kollégáját, válaszoljon a táblázattal kapcsolatos kérdésre.  
 
Svégel Gábor Műszaki és Vagyongazdálkodási Iroda vezetője: 
Sikerdíjas ez a konstrukció, ami azt jelenti, hogy a teljes összeg 6, 5 millió Ft, de a 2 millió 
Ft-ot mindenképpen ki kell fizetni. 
 
Hozzászólások: 
 
Dr. Orbán Csaba képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: 
Ez egy jelentős önrészt, ezért megfontolandó.  
Korábban azt mondták, hogy hasonló nagy projektekbe nem mennek bele, mert nem 
engedheti meg magának a város. Most viszont hangsúlyozza, hogy a konszolidációval olyan 
mértékben javult az önkormányzat pénzügyi helyzete és hitelképessége, hogy véleménye 
szerint „megléphető”, hiszen a városi vagyon is gyarapodni fog ezzel. 
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Ormai István polgármester: 
Ez egy 5-6 év alatt megtérülő beruházás, melynek pontosan az a célja és azért foglalkoznak 
vele, mert csökkenti az energia költségeket. Ha nem csökkentené, akkor egy homlokzat 
felújításra nyilván nem hoznának a képviselő-testület elé előterjesztést. Az energia 
megtakarítás a célja ennek a programnak, ráadásul, soha nem volt még 85 %-os 
támogatottságú az ilyen jellegű forrásfelhasználás. Mindig jóval alatta, 60 % volt a 
legmagasabb, pontosan amiatt, mert ez egy megtérülő beruházás. Most a kettő együtt, a 85 %-
os támogatási arány és az, hogy számítható módon, teljesen racionális tényadatok alapján 5-6 
év alatt megtérül a beruházás. A gáz és az elektromos áram számlák kisebbek lesznek, ha 
kevesebb energiát használnak, ezért ez, ilyen módon értelmezendő és értelmezhető.  
Amit a képviselő úr mondott, az egy nagyon fontos szempont, de ebben az esetben 
indifferens. Úgy gondolja, hogy a költségvetés vitájánál érdemes lesz részletesen 
megbeszélni, hogy mit jelentenek azok a pénzügyi folyamatok, amelyek ma zajlanak.  
Hozzáteszi, nem gondolja, hogy rögzítésre kell kerüljön az, hogy bármilyen többletlehetőség 
teremtődött azzal az önkormányzat számára, hogy az elmúlt hónapok során a pénzügyi 
konszolidáció illetve részbeni adósságátvállalás elkezdődött. Ez semmiképpen nem 
indokolná, ha nem megtakarítást hozó beruházás lenne, hogy elkezdenek egy ilyen 
folyamatot.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja „A nagyatádi Városháza épületének 
energetikai fejlesztése megújuló energiaforrás hasznosítással kombinálva” című Európai 
Uniós pályázat benyújtásáról szóló előterjesztés határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a javaslatot egyhangú – 6 
igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
45/2013. (II. 11.) számú határozat: 
 
1) Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul a 

Városháza/Polgármesteri Hivatal (7500 Nagyatád, Baross G. u. 9., Hrsz. 522) 
épületének energetikai fejlesztéséhez, egyetért „A nagyatádi Városháza épületének 
energetikai fejlesztése megújuló energiaforrás hasznosítással kombinálva” című, a 
Környezet és Energia Operatív Program keretében meghirdetett „Épületenergetikai 
fejlesztések megújuló energiaforrás hasznosítással kombinálva” elnevezésű, KEOP-
2012-5.5.0/B azonosító számú pályázati konstrukcióra történő,  bruttó 178 743 336,- 
Ft teljes beruházási és elszámolható összköltségű, bruttó 151 931 835,- Ft KEOP 
forrásból származó támogatási összegű, bruttó 26 811 500,- Ft saját erő összegű 
pályázat tartalmával és annak benyújtásával. Az Önkormányzat a saját erő összegét 
saját forrásból finanszírozza. 

 
2) Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete kötelezettséget vállal arra, 

hogy a KEOP forrásból nyújtott támogatás elnyerése esetén a saját forrás összegét a 
költségvetésében elkülöníti, továbbá a projekt megvalósítási időszakára vonatkozóan 
a teljes projekt bruttó összegét a felhalmozási célú bevételek és kiadások között 
nevesítetten szerepelteti. 
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3) Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a város 
polgármesterét, hogy a pályázat benyújtásához szükséges további dokumentumokat 
elkészíttesse, a pályázatot benyújtsa, és az ehhez szükséges nyilatkozatokat 
megtegye. 

 
Felelős:    Ormai István polgármester 
Határidő: 2013. február 15. 
 
 
2.) Egyebek 
 
Ormai István polgármester: 
Azért kérte a napirend felvételét, mert most van aktualitása annak, hogy egyrészt a képviselő-
testületet, másrészt pedig a nagyatádiakat tájékoztassa arról, hogy a városházán elhelyezésre 
került a székely zászló.  
A székely zászló kitűzésével szolidalításukat kívánják kifejezni az Erdélyben, székelyföldön 
élő magyarok iránt és a testvérvárosukban Kézdivásárhelyen élő magyarok iránt. A székely 
lobogó egy olyan szimbólum és jelkép, mely az együvé tartozást jelképezi. Sok-sok jelentése 
lehet, de egy biztosan az – és ezért is tűzték ki a Városházán – az Erdélyben, székelyföldön, a 
szülőföldjükön élő magyarok iránti szolidarítás, a velük való összetartozás, 
együttgondolkodás.  
A lobogó kitűzésével testvérvárosuk felé is jelezni szeretnék, hogy gondolataikban, a helyzet 
megítélésében együtt tudnak gondolkodni, és együtt tudják megfogalmazni álláspontjukat.  
Ez nem több és nem kevesebb ennél, tehát ezért van kint a Nagyatádi Városházán a székely 
zászló.   
 
Ormai István polgármester megköszöni a munkát, a képviselő-testület soron kívüli ülését 920 

órakor bezárja. 
 

 
K.m.f. 

 
 
 
 

Ormai István  
polgármester 

Dr. Kovács Ildikó 
jegyző 

 
 
 
 
 
 

Boros Bálint  
képviselő 

Simonovics Józsefné 
képviselő 

 
jegyzőkönyv hitelesítők 


